
Konnerud sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 28.11.22  
Til stede: Anders, Roger , Jon, Thorgrim, Håvard, Andre 

 
Ikke tilstede:  

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:  OK     
 

2 T-skjorter/gensere: Andre klubber lager avtale med firma, og lager 
design. Spillere bestiller selv på nett. 
Roger sjekker med Skogholdt og ektebajas.no. 

 

  
 

3 Sjakk og samfunn: Mistet statsstøtte, og jobber for å samle penger, 
men usikkert hvor mye aktivitet de klarer å opprettholde. 

 

  
  

4  Lageret: Ikke noe nytt å melde. Roger ser for seg å gå gjennom historisk 

materiell i januar. 

    
 

5 Utvalgene ligger brakk. Roger minner Nåkkve på valgkommitearbeidet.    
  

6 Økonomi: Spørsmål rundt post 3050 og 3000 – Stemmer disse 
summene. Roger sjekker ut. 

   

7 14. desember klubbmesterskap m/pølser. Starte på nyåret, første 
onsdag m/uformell spilling. Starter turnering 11/1. Se på muligheten for 
å holde sjakken gående utover vår og sommer. 

   

8 Treningsaktiviteter: Ingen svar på mail om interesse for trening.    

9 Servering: Jon fortsetter på samme måte som i høst    

10 Vask av lokaler: Roger fortsetter å ta et tak innimellom    

11 Seriesjakk: Sesongen er i gang. Lag i 2. og 3. divisjon.    

12 Turneringssøknader: Tenker å søke NM for ungdom i november 2023, i 
tillegg til NM Fischer random og NM hurtigsjakk for senior. 

   

13 Eventuelt: 

   

14 Neste styremøte: 16.01.23 kl. 18.30       

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


